
   
 

 

  
 بيان صحف 

 

كتها التابعة اعمال الطبية و ن شر اتيجية بي  اكة استر كة أعمال تعلن عن شر  "هيلث او ميتر "شر

 

كة أعمال ش. م. ع. ق. )أعمال(،  : تعلن  2024  أبريل 4 الدوحة، قطر إحدى أبرز وأكبر مجموعات الأعمال متنوعة الأنشطة شر

كة "هيلث او  ،    بالمنطقة كتها التابعة والمملوكة لها بالكامل، أعمال الطبية، وشر اتيجية جديدة بي   شر اكة اسبر عن توقيع شر

  "  .من خلال أعمال الطبية  ة، حيث ستقوم هيلث او ميبر بتقديم منتجاتها المبتكرة إلى السوق القطريHealth o Meterميبر

 

  توفب  المتهدف أعمال الطبية  
كة الرائدة ف  ، الشر ، لأغراض الطبيةالخاصة باالموازين  الرقمية و   وازينوبالتعاون مع هيلث او ميبر

  قطر، حيث ستوفر هيلثللمرض   تتبع الوزن    تطوير عمليةإلى  
ذات    وازينمجموعة واسعة من المللقطاع الصح   ميبر    و ا  ف 

  تتضمن  عالية  الجودة  ال
متخصصة لأغراض   وازين، ومللاجسامالكتلة الدهنية    تحليلب   متخصصةموازين  ، و موازين رقميةوالتر

   . الرضع الأطفال وازين، وموازين القراءة الدائرية، ومطبية 

 

ة تزيد عن     تشمل المعدات الطبية،    50تتمتع أعمال الطبية بخبر
  تقديم حلول وخدمات الرعاية الصحية الشاملة، والتر

 ف 
ً
عاما

و   والتكامل،  والاتصال  الاستشارية،  الطبية،    IoMTوالخدمات  الاستهلاكية  والمواد  الصحية(،  الرعاية    
ف  الأشياء  نت  )إنبر

 وخدمات الصيانة الوقائية والتصحيحية المهنية، وتنفيذ مشاري    ع الرعاية الصحية على مستوى المؤسسات. 

 

كة أعمال الطبية:   اكتنا مع هيلثعد"يس وب  هذه المناسبة علق السيد جوكهان أوزكان، المدير العام لشر   و ا  نا أن نعلن عن شر

   باعتبارها   ،ميبر 
 
   خطوة

 
ام  ل   جديدة البر  بالتعاونأتعكس  الطبية     عمال 

ً
    برز أمع    دائما

ف  تقديم    الأسماء  للحفاظ على  السوق 

ة    منتجات     متمب  
وصلها عن طريق    متعددةال خيارات  ال  ذاتالمبتكرة    وازينحلول الرعاية الصحية الرائدة، حيث توفر هذه الم  ف 

نت    وتشكل    ،الإنبر
 
   حلول

 
   مما يأوزان الأشخاص     لتتبعدقيقة

  من   المخاطر الصحية المحتملة  وتجنبمراقبة وتحديدساعدنا ف 

   بي   
 تمعنا."مج الفئات المختلفة ف 

 

  ، رت روسينسك 
ُ
   مدير أول للمبيعات الوأضاف السيد ك

يك ل الطبية، العمامع أ  ا هذا التعاونيسعدن: "هيلث او ميبر دولية ف    شر

  قطر للمعدات والخدمات الطبية
 ."الموثوق به ف 

 

 - انتهى-

 
 للتواصل وللمزيد من المعلومات: 

 اعمال الطبية هيلث او ميتر 

 مسؤولة الاتصالات المؤسسية  –لورا عقل  مديرة التسويق الدولى   –نيلى  فيلا 

 (6576 6671 974+) موبايل:   (0570-377-708-1+)موبايل: 

 laura.ackel@aamal.qa إيميل:  nvilla@homscales.comإيميل: 

 

 

An English message will follow 

mailto:nvilla@homscales.com
mailto:laura.ackel@aamal.qa


   
 

 

 

كة اعمال الطبية:   نبذة عن شر

  مجال  
كات الرائدة ف  كة اعمال ش.م.ع.ق، وه  إحدى الشر كة مملوكة بالكامل لشر   قطر. تملك  ه  شر

توريد المعدات الطبية ف 

  مجال توريد المعدات والاجهزة الطبية
كات الرائدة على مستوى العالم ف  كة اتفاقيات للتوزي    ع الحصري مع العديد من الشر  .الشر

   
ف  المعلومات  أنظمة  وتركيب  العمليات  غرف  تطوير  على  تركز    

التر الاستشارية  الخدمات  الطبية  أعمال  كة  شر تقدم  كما 

 .المستشفيات 

 

كة مجموعة شاملة من المعدات الطبية للمستشفيات، وقد قامت مؤخرًا بالتوسيع من عروض منتجاتها لتشمل  تقدم الشر

 .(RFID) وتتبع تحديد تردد الراديو   (EMS) التنظب  الداخلى  وخدمات الإسعاف والطوارئ الطبية

 

كة أعمال ش. م. ع. ق.   نبذة عن شر

  بورصة قطر منذ  
  منطقة الخليج، وتم إدراجها ف 

 ف 
ً
ها تنوعا  وأكبر

ً
كة أعمال إحدى أكبر وأشع مجموعات الأعمال نموا تعتبر شر

  2007شهر ديسمبر عام  
كة  2024 أبريل  4  ، وكما ف  مليار دولار    1.31مليار ريال قطري )  4.76، بلغت القيمة السوقية للشر

 .)  أمريك 

     32تتنوع عمليات أعمال على نطاق واسع وتضم  
كة( مع مراكز رائدة ف  وعات مشبر كات تابعة ومشر وحدة أعمال نشطة )شر

أعمال   كة  شر وتوفر  والأدوية،  الطبية  والمعدات  الخدمات،  وإدارة  والعقارات،  والتجزئة،  الصناعة،  قطاعات    
ف  السوق 

  النمو المتسارع للاقتصاد القطري وتطور 
 ه. للمستثمرين فرصة الاستثمار عالية الجودة والتوازن ف 

 

 :  
ون  كة اعمال، يرجر زيارة الموقع الإلكبر     www.aamal.qaللمزيد من المعلومات حول شر

 

 

كة   : هيلث او ميتر نبذة عن شر

  مجال الرعاية الصحية منذ عامالعلامة    هيلث او ميبر   تعد 
توفر جودة فائقة وتصميمات  ، حيث  1919  التجارية الرائدة ف 

افية  ها  يتم تصنيع موازين، و مثالية لأي بيئة رعاية صحية  هيلث او ميبر   مبتكرة وخدمة عملاء استثنائية. تعتبر منتجات الاحبر

كة   كة حاصلة على شهادة  ®Pelstarبواسطة شر كة بشحن أكبر من  9001و  ISO 13485، وه  شر مليون    15. قامت الشر

ويد عملائها بموازين عالية الجودة بالسعر المناسب.   مة ببر  ، وه  ملبر   
اف  ان احبر  مب  

  ،   لمعرفة المزيد عن منتجات هيلث او ميبر
ون     www.homscales.com يرجر زيارة الموقع الإلكبر

http://www.aamal.qa/
http://www.homscales.com/


   
 

MEDIA RELEASE 
 

Aamal Company announces a strategic partnership between its subsidiary, Aamal Medical, 
and Health o meter® Professional Scales 

 
Doha, Qatar 4 April 2024: Aamal Company Q.P.S.C., one of the region’s leading diversified 
companies, announces a new strategic partnership between its fully owned subsidiary, Aamal 
Medical, and Health o meter Professional Scales, where Health o meter Professional Scales will 
be introducing their innovative products to the Qatari market through Aamal Medical.  
 
As Aamal Medical collaborates with Health o meter Professional Scales, a leading provider of 
professional digital and specialty scales, it primarily aims to transform weight tracking for patients 
in Qatar, as Health o meter Professional Scales will be providing the local medical sector with a 
wide range of high quality scales ranging from Digital scales, Body Fat / Composition Analysis 
scales, Specialty scales, Dial scales, and baby scales. 
 
Aamal Medical has over 50 years of experience in providing comprehensive healthcare solutions 
and services. These include medical equipment, consultancy services, IoMT (Internet of Medical 
Things) connectivity and integration, medical consumables, professional preventative and 
corrective maintenance services, and enterprise-level healthcare project execution. 
 
On this occasion, Mr. Gokhan Ozkan, General Manager of Aamal Medical, commented: “We are 
glad to announce our partnership with Health o meter Professional Scales; a new step which 
reflects Aamal Medical’s commitment to collaborating with market leaders to sustain excellent 
product offering of groundbreaking healthcare solutions. These innovative scales, which can be 
connected to through the internet, provide accurate weight tracking solutions, which helps us 
track potential health risks among different groups of our community.”  
 
 
Mr. Kurt Rosinski, Senior Director of Global Sales at Health o meter, added: “We are pleased to 
now be working with Amal Medical, Qatar’s trusted source for quality medical equipment and 
service”. 
 

-ends- 
  



   
 
About Aamal Medical: 
Aamal Medical, a fully owned subsidiary of Aamal Company Q.P.S.C., is a leading medical equipment supplier in 
Qatar. The company has exclusive distribution agreements with several leading international medical equipment 
suppliers. 
Aamal Medical also provides consultancy services focused on the development of operating theatres and the 
installation of hospital information systems. 
The company offers a holistic range of medical equipment for hospitals and has recently expanded its product 
offerings to endoscopy, Ambulance and Emergency Medical Services (EMS) and Radio Frequency Identification 
(RFID) tracking. 
 
About Aamal Company Q.P.S.C 
Aamal is one of the Gulf region’s most diversified conglomerates and has been listed on the Qatar Stock Exchange 
since December 2007.  As of 4th of April 2024, the Company had a market capitalisation ofl QAR 4.76 bn (US$ 1.31 
bn).  
 
Aamal’s operations are widely diversified and comprise 32 active business units (subsidiaries and joint ventures) 
with market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical equipment and 
pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to Qatar’s wider economic 
growth and development.  
 
For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: http://www.aamal.qa 
 
About Pelstar® LLC/Health o meter Professional Scales  
Health o meter® Professional has been the healthcare industry's leading scale brand since 1919 and provides 
superior quality, innovative designs, and exceptional customer service. Health o meter® Professional products are 
ideal for any healthcare setting. Health o meter® Professional scales are manufactured by Pelstar®, LLC, a certified 
ISO 13485 and 9001 company. The company has shipped more than 15 million professional scales and is 
committed to offering its customers premium quality scales at the right price. To learn more about Health o 
meter® Professional products, visit their website, www.homscales.com. 

 
### 
Contact Aamal Company: 
Laura Ackel 
Corporate Communications Officer 
Email: laura.ackel@aamal.qa  
Mobile: (+974 6671 6576) 
 

Contact Health o meter Professional Scales: 
Nelly Villa 
Intl. Marketing Manager 
Email: nvilla@homscales.com 
Phone: (+1-708-377-0570) 

http://www.homscales.com/
mailto:nvilla@homscales.com

